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10. Bestuurswissel 36 

11. Verkiezing Kascontrolecommissie 37 

12. W.V.T.T.K. 38 

13. Rondvraag 39 

14. Sluiting 40 

 41 

Conform de Motie Tol hoort voor aanvang van de vergadering het ismuslied te worden gezongen.  42 

 43 

Opening 44 

Ruud Walvius opent de vergadering om 20:11 uur. 45 

 46 

Vaststellen agenda 47 

De agenda wordt per acclamatie vastgesteld. 48 

 49 

Mededelingen 50 

Ruud Walvius bespreekt de feitjes van de dag. 51 

Ruud Walvius zegt dat er in de notulen een fout is gemaakt. Bij de kandidaatsbespreking van Irene 52 

Wilde zijn 8 regels tekst niet uitgewerkt. Dit wordt na de ALV aangepast. 53 

Ruud Walvius geeft te kennen dat Nanne van Mil afwezig is in verband met haar verblijf in Canada. Ze 54 

zal via WhatsApp en op de beamer aanwezig zijn om vragen te beantwoorden. 55 

 56 

Bespreking Notulen 58ste ALV 57 

Ruud Walvius geeft aan dat de notulen per pagina besproken zullen worden. 58 

 59 

Kaft – Pagina 2 60 

-   61 

 62 

Pagina 3 63 

Jordi Uijens vraagt wat de afwikkeling is omtrent het geld van de SVM wat bij Luuk Scholman thuis 64 

lag. 65 

Luuk Scholman zegt dat er weer is vergaderd en dat er tot de derde keer toe besloten is niet tot 66 

directe uitbetaling in dit collegejaar over te gaan. Het aankomende SVM bestuur gaat dit besluit voor 67 

aankomend jaar in overweging nemen, maar het boekjaar van het huidige collegejaar moet eerst 68 

afgesloten worden. De uitspraak over wat er gaat gebeuren komt misschien bij een volgende ismus 69 

ALV. Luuk Scholman geeft te kennen dat dit een compromis was want een deel van de verenigingen 70 

wilden uitbetaling en een ander deel niet. 71 

 72 

Pagina 4 73 

Pol Muffels zegt dat in regel 104 staat dat er een financiële meevaller was bij de excursie naar Praag. 74 

Hij vraagt wat dit inhoud en of hij vooruitloopt op het financieel jaarverslag. 75 

Ruud Walvius zegt dat dit besproken zal worden bij het financieel jaarverslag. 76 

 77 

Pagina 5 – Pagina 7 78 

-   79 

 80 
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Pagina 8 81 

Jordi Uijens vraagt hoe het afgelopen is met het gebroken portret van Willem Alexander en Maxima. 82 

Ruud Walvius zegt dat er afgelopen week nog contact is geweest met Yannick Jorna van de ESV en hij 83 

zegt dat het portret morgen te bewonderen is op de ismuskamer. 84 

 85 

Pagina 9 – 22 86 

-  87 

 88 

Pagina 23 89 

Jordi Uijens zegt dat er in regel 991 staat dat Jip Trommelen vraagt naar de mislukte busreis voor de 90 

ismusreis. Hij vraagt of er meer bekend is omtrent het terugkrijgen van het geld van deze busreis. 91 

Ruud Walvius zegt dat er wel is achteraangegaan, maar dat het bedrijf in kwestie failliet verklaard is. 92 

Er is een hele rij aan schuldeisers en als studievereniging kom je als een van de laatsten in de rij te 93 

staan. Helaas is dit geld dat we waarschijnlijk nooit meer terug te zien krijgen. 94 

Casper Veenhuysen zegt dat er in regel 1005 een fout staat. Dit moet ‘welkom bij het genootschap 95 

van beste bestuurders die ismus nooit gehad heeft’ moeten zijn. 96 

Tomas Jochoms zegt dat dit aangepast zal worden.  97 

 98 

Pagina 24 - Notulen in haar geheel 99 

-  100 

 101 

Stemming Notulen 58ste ALV 102 

Stan van Moorsel zegt dat de notulen niet per acclamatie kunnen worden aangenomen omdat er 103 

spelfouten in staan en de wijzigingen moeten worden toegepast. 104 

Ruud Walvius zegt dat dit wel kan, mits de belofte van het aanpassen gedaan wordt. 105 

Jordi Uijens zegt dat dit inderdaad kan, maar dan moet de ALV kunnen verwachten dat Tomas 106 

Jochoms de notulen beter zal uitwerken.  107 

Tomas Jochoms zegt dat hij baalt van de fouten in de notulen en dat hij ze zal aanpassen en 108 

verbeteren. 109 

Stan kan niet per acclamatie, spelfouten en wijzigingen toepassen. 110 

Lars Meijer vraagt wat er met de eventuele onjuistheden die in het aangepaste stuk komen, moet 111 

gebeuren. 112 

Ruud Walvius zegt dat Tomas Jochoms de volgende ALV aanwezig zal zijn om de verbeteringen te 113 

laten zien. 114 

Stan van Moorsel zegt dat ter controle de stukken ter inzage aanwezig moeten zijn, het is niet 115 

moeilijk om notulen uit te werken dus het is goed als Tomas Jochoms aanwezig zal zijn. 116 

Pol Muffels zegt dat er een functioneel probleem is en dat het niet uitgewerkte stuk van Irene Wilde 117 

dus niet gecontroleerd kan worden als de ALV niet weet wat er komt te staan. 118 

Ruud Walvius zegt dat Pol Muffels gelijk heeft, maar dat de ALV nog steeds kan instemmen met de 119 

incomplete notulen met de notitie dat Tomas Jochoms het uitwerkt na de ALV. 120 

Mike van Diemen vraagt of de notulen rondgemaild kunnen worden. 121 

Ruud Walvius zegt dat de notulen besproken kunnen worden als agendastuk of bijvoorbeeld op de 122 

beamer geprojecteerd kunnen worden.  123 

 124 

Stemming Notulen 125 
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Ruud Walvius legt stemprocedure uit. 126 

Luuk Scholman leest het quorum voor. 127 

 128 

Stemgerechtigden aanwezig: 26 129 

Stemgerechtigde machtigingen: 3 130 

Stemgerechtigden totaal: 29 131 

Voor: 7 132 

Tegen: 7 133 

Onthouding: 15 134 

 135 

De notulen van de 59ste ALV der studievereniging ismus worden niet aangenomen. 136 

 137 

Jordi Uijens vraagt wat nu de procedure is omtrent de notulen. 138 

Ruud Walvius zegt dat er in de pauze gekeken wordt naar een oplossing. 139 

 140 

Bespreking Jaarverslag 2016-2017 141 

 142 

Kaft 143 

Jordi Uijens vraagt wat het bestuur er van vond. 144 

Ruud Walvius zegt dat het fantastisch was. 145 

Stan van Moorsel vraagt waarom er gekozen is voor een ondertitel in VVD-stijl. 146 

Ruud Walvius zegt dat dit eerder gevraagd is, maar dat het niets te maken heeft met de VVD omdat 147 

de vereniging politiek neutraal is. 148 

Jordi Uijens vraagt wat de reden is voor het caps lock gebruik. 149 

Ruud Walvius zegt dat daar geen reden voor is. 150 

Lars Meijer zegt dat het hem opvalt dat commissaris externe betrekkingen in een groter lettertype is 151 

geschreven dan de rest, dit is ook het geval bij het financieel jaarverslag. 152 

Ruud Walvius zegt dat dit een fout is en dat Luuk Scholman niet op meer waarde dan Nanne van Mil 153 

geschat wordt. 154 

Jordi Uijens zegt dat volgens de statuten beide commissarissen met kleine letter geschreven moeten 155 

worden. 156 

Ruud Walvius zegt dat het volgende bestuur dit mee zal nemen. 157 

 158 

Pagina 1 – 2 159 

-   160 

 161 

 162 

Pagina 3 163 

Jordi Uijens zegt dat er staat dat de relatie met de Veldhof verslechterd is, maar dat dit eerder niet zo 164 

genoemd werd. Hij vraagt naar opheldering. 165 

Ruud Walvius zegt dat het probleem met de Veldhof goed besproken is, maar dat ze in de toekomst 166 

minder happig zullen zijn om daar het kennismakingsweekend te houden. 167 

Pol Muffels vraagt of de vereniging daar weer terecht kan. 168 

Ruud Walvius zegt dat dit puur speculatief is en dat het daadwerkelijk geprobeerd moet worden om 169 

een antwoord te krijgen op die vraag. 170 



5 

 

Bob Smits vraagt hoe het zit met de professionalisering van de vereniging en wat daar van terecht is 171 

gekomen. 172 

Ruud Walvius zegt dat er zowel achter als voor de schermen veel veranderd is. Zo is de website 173 

aangepakt, het beleid op social media is op de schop genomen, zo is er een nieuw logo en een 174 

nieuwe banner met de contactgegevens van ismus. Het bestuur is van mening dat de 175 

professionalisering goed in gang gezet is. 176 

Ruud Walvius zegt dat hij graag het gezicht van de website nog aangepast wil hebben en dat de 177 

website gebruiksvriendelijker wordt. 178 

Tomas Jochoms zegt dat dit nu mogelijk is en dat hij samen met Jelmer Bruurs de aankomende 179 

weken de finishing touch aan de website zal geven. 180 

Bob Smits vraagt of het beter op papier te zetten is en of het er letterlijk in kan komen te staan. 181 

Ruud Walvius zegt dat dit goed is. 182 

Jordi Uijens zegt dat hij wil inhaken op het onderwerp met de mededeling dat de website goed is 183 

aangepast. Maar vorig jaar rond deze tijd waren de foto’s al niet meer toegankelijk zonder inlogcode.  184 

Lars Meijer zegt dat op de een na laatste alinea van pagina drie staat dat de financiële kant van de 185 

vereniging op de schop is gegaan. Hij vraagt wat dit inhoud. 186 

Ruben Meijerink zegt dat hij deze in zelf niet zo goed begrijpt. 187 

Ruud Walvius zegt dat dit niet de juiste woordkeuze is. 188 

Ruben Meijerink zegt dat dit het sponsorbeleid moet zijn in plaats van de financiële kant. 189 

 190 

Pagina 4 191 

 192 

Bob Smits zegt dat het eerste halfjaar weinig eerstejaars naar de ismuskamer kwamen. Het bestuur 193 

gaf aan dat ze door persoonlijk contact dit willen verbeteren. Hij vraagt of dit is gelukt. 194 

Ruud Walvius zegt dat dit in het begin moeilijk was, maar het actief benaderen van eerstejaars is wel 195 

gelukt. Vaak werkt het als een groep eerstejaars andere eerstejaars meenemen naar de kamer. Hier 196 

is persoonlijk contact erg van belang. 197 

Ruben Meijerink zegt het een utopie is als eerstejaars in de eerste maand naar de kamer komen. Het 198 

moet groeien en dat gebeurt door persoonlijk contact en het organiseren van activiteiten. 199 

Bob Smits zegt dat dit zich heeft rechtgetrokken in de tweede helft van het jaar, maar dat dit niet in 200 

de tekst staat. Het is wel noodzakelijk dit te vermelden. 201 

Ruud Walvius zegt dat er over causale verbanden moeilijk te discussiëren valt, maar dat het resultaat 202 

wel in het jaarverslag staat. 203 

Christiaan Boeren zegt dat het een tip voor het aankomende bestuur is dat Snapchat het perfecte 204 

medium hiervoor is. 205 

Ruud Walvius zegt dat dit een goed tip is en bedankt Christiaan Boeren hiervoor. 206 

Casper Veenhuysen spreekt zijn complimenten uit over het Snapchatbeleid. 207 

Ruud Walvius zegt dat het KB dit complimentje in hun zak kan steken. 208 

Jordi Uijens vraagt of het Welcome Backdiner een vervangende activiteit nodig heeft, 209 

Ruud Walvius zegt dat hier over na gedacht is, maar dat er niet per se een suggestie is. Het is wel zo 210 

dat het iets toegankelijker kan zijn door bijvoorbeeld een sportactiviteit of een pubquiz te 211 

organiseren. 212 

 213 

Pagina 5 214 
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Stan van Moorsel zegt dat er 403 ingeschreven leden zijn en hij vraagt of het bestuur kan garanderen 215 

of dit het correcte aantal is. 216 

Ruud Walvius zegt dat dit aantal gebaseerd is op de administratie van afgelopen jaren.  217 

Ruben Meijerink zegt dat er ook nog leden bij zitten die nog geen contributie hebben afgedragen. 218 

Het aantal leden dat daadwerkelijk contributie heeft betaald is 381. 219 

Stan van Moorsel zegt dat de administratie een puinhoop is en dat dit niet alleen de fout is van dit 220 

bestuur, maar dit leidt tot asymmetrische informatie. 221 

Ruud Walvius zegt dat dit besproken zal worden bij het bespreken van het financieel jaarverslag. 222 

Bob Smits zegt dat er 18.4% aan actieve leden zijn. Hij vraagt zich af hoe dit in verhouding is met 223 

andere verenigingen. 224 

Ruud Walvius zegt dat dit leuk is om te kijken hoe we presteren. 225 

Christiaan Boeren zegt dat het niet gaat om de kwantiteit, maar om de kwaliteit. 226 

 227 

Pagina 6 228 

-   229 

 230 

 231 

Pagina 7 232 

Bob Smits vraagt of Twitter niet afgeschaft kan worden. 233 

Ruud Walvius zegt dat Twitter gebruikt wordt voor formele activiteiten, veel politici zijn actief op 234 

Twitter. 235 

Ruben Meijerink zegt dat ismus best vaak ‘gementioned’ is op Twitter door mensen die lezingen 236 

kwamen geven. Voor externen en netwerken is het wel belangrijk dit te behouden. 237 

Bob Smits zegt dat het bestuur er voor moet zorgen dat er professioneel mee moet worden 238 

omgegaan. 239 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur positief tegenover het gebruik van Twitter staat. 240 

Edwin Jans zegt dat LinkedIn niet gebruikt wordt voor stages en dergelijke, maar dat dit vervangen is 241 

door Facebook. 242 

Ruud Walvius zegt dat het gebruik van LinkedIn niet door het bestuur als noodzakelijk werd ervaren, 243 

plus de inloggegevens zijn kwijt. 244 

Lars Meijer vraagt wat er precies veranderd is aan de layout van de ismail. 245 

Tomas Jochoms zegt dat de algehele layout veranderd is, plus er zijn zaken toegevoegd als buttons 246 

naar alle social media, het activiteitenoverzicht van de hele maand, de banner van Facebook en de 247 

Heraut wordt meegezonden. 248 

 249 

 250 

Pagina 11 251 

Jules Mostard zegt dat het bij Café Camelot niet mogelijk was om twee keer een borrel te houden 252 

vanwege een fout in de communicatie.  253 

Luuk Scholman zegt dat dit klopt en dat de fout bij Café Camelot ligt. De gereserveerde data waren 254 

niet goed verwerkt en het is daarom misgelopen. 255 

 256 

Pagina 12 257 

-   258 

 259 
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Pagina 13 260 

Jordi Uijens vraagt wat de invulling en de waarde van de acquisitiecommissie voor het hele jaar door 261 

is. 262 

Luuk Scholman zegt dat het lastig is voor onze vereniging omdat sponsoren niet voor het oprapen 263 

liggen. De commissie heeft als doel sponsoren te vinden, maar dit is ook de taak van de commissaris 264 

externe betrekkingen. Zo komen ze al snel in elkaars vaarwater terecht. 265 

Casper Veenhuysen vraagt wat de toegevoegde waarde is van de commissie.  266 

Ruud Walvius zegt dat de persoonlijke titel van de commissie breed ingevuld kan worden, 267 

bijvoorbeeld met meer animo voor de membercard. Het afgelopen jaren zijn er al kortingen 268 

gerealiseerd, maar dit kan verbeterd worden. 269 

Luuk Scholman zegt dat de invulling van de commissie door de commissaris externe betrekkingen 270 

bekeken moet worden. 271 

Stan van Moorsel vraagt hoe het bestuur de realisatie van de membercard evalueert. 272 

Luuk Scholman zegt het niet in kaart is gebracht hoe vaak de kaart gebruikt is. Het is moeilijk in te 273 

schatten wat voor een impact is geweest. 274 

Stan van Moorsel zegt dat het misschien handig is om een evaluatiemomentje in te bouwen in het 275 

aankomende halfjaarverslag van het nieuwe bestuur. 276 

Ruud Walvius zegt dat er misschien te weinig uit de membercard is gehaald, maar dat het wel 277 

gerealiseerd is en dat het volgende bestuur er mee uit de voeten kan. 278 

 279 

Pagina 14 280 

Bob Smits wil het bestuur bedanken voor de aanbeveling te investeren in het programma InDesign 281 

voor de almanakcommissie. 282 

Stan van Moorsel vraagt hoeveel almanakken er nog op de kamer liggen. 283 

Ruud Walvius zegt dat hij het niet precies weet. 284 

Jordi Uijens zegt dat er nog ongeveer 40 exemplaren over zijn. 285 

Lars Meijer vraagt naar uitleg over de Bob Smits’ opmerking. 286 

Bob Smits legt de werking van het programma uit. 287 

Ruud Walvius zegt dat het meegegeven is aan het nieuwe bestuur, maar voordat de licenties worden 288 

aangeschaft, moeten er zijn pc’s die het programma wel kunnen draaien. 289 

Stan van Moorsel vraagt waarom de deadlines van de almanakcommissie niet gehaald zijn. 290 

Bob Smits zegt dat het druk werd in die periode en dat het met laksheid vanuit de commissie te 291 

maken heeft. Nanne van Mil heeft regelmatig aan de bel getrokken, waardoor de commissie net op 292 

tijd de almanak af had. 293 

Jordi Uijens zegt dat InDesign op zijn laptop niet werkte. 294 

Ruud Walvius zegt dat het samenvattend neerkwam op laksheid en softwareproblemen. 295 

Stan van Moorsel vraagt of het bestuur dan niet had kunnen inspringen. 296 

Luuk Scholman zegt dat de programma’s eindelijk werkend waren, maar dat er daarna alsnog 297 

softwareproblemen waren.  298 

Nanne van Mil zegt dat ze hardhandiger had moeten optreden, maar de commissie heeft zeker haar 299 

best gedaan om alles alsnog op tijd af te krijgen. 300 

Bob Smits zegt dat het bestuur hem als commissielid vaak verteld heeft dat de commissie de 301 

deadlines moest halen. Deze zijn ook gehaald dus hij vindt het onzinnig dat hier een discussie over is. 302 
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Ruud Walvius concludeert dat Nanne van Mil iets harder had moeten optreden, dat er laksheid 303 

vanuit de commissie was en er softwareproblemen waren. Maar dat de uiteindelijke deadline wel 304 

gehaald is. 305 

Jordi Uijens vraagt zich af wat de toegevoegde waarde of het nut is van een carrièredag als er niets 306 

verandert. 307 

Ruud Walvius zegt dat de opkomst van afgelopen carrièredag betreurend was, maar dat hij deze dag 308 

niet per definitie wil afschrijven als er meer samenwerking met de vakgroep plaatsvindt. 309 

Jordi Uijens zegt dat het niet aan de commissie ligt, maar dat het al drie jaar op rij geen succes is. 310 

Kjelt Goutbeek zegt dat hij contact heeft gehad met de vakgroep omdat de vereniging het anders wil. 311 

Hij geeft aan dat hij een beter antwoord kan geven als het nieuwe bestuur haar beleidsplan 312 

presenteert. 313 

 314 

Pagina 15 315 

Pol Muffels zegt dat de feestcommissie een bijzonder jaar qua borrels heeft gehad omdat er niet per 316 

se een stamkroeg was. Hij vraagt de mening van de commissieleden omtrent het jaar. 317 

Jesper Schipper zegt dat wat in het jaarverslag staat, de mening is van de commissie en van Nanne 318 

van Mil. De commissie zat continu vast aan een wisselende agenda het hele jaar door. Soms voelden 319 

ze zich het schoothondje die alleen moest uitvoeren, maar voor de rest geeft hij aan dat het oké was. 320 

Lars Meijer zegt dat het ook wel de opruimcommissie genoemd werd. Hij vraagt of de commissie zich 321 

zo gevoeld heeft. 322 

Jesper Schipper zegt dat ze weinig te zeggen hadden, alleen het Gala was echt een ding van de 323 

commissie. 324 

Jordi Uijens zegt dat dit een bekend probleem is, maar dat er naar zijn mening te weinig borrels 325 

georganiseerd zijn. Hij vraagt of mensen deze mening delen. 326 

Ruud Walvius zegt dat Machiavelli elke donderdag een borrel heeft waarbij de opkomst niet hoog is. 327 

Het is geen verkeerd idee om themaloze borrels te organiseren, dat is iets voor het nieuwe bestuur 328 

om naar te kijken. 329 

Nanne van Mil zegt dat Jordi Uijens wel een punt heeft, maar dat er vaak een andere informele 330 

activiteit plaatsvond waar een borrel aan vast zat als een sportactiviteit. 331 

Lars Meijer zegt dat hij de mening van het bestuur deelt, maar hij stelt voor dat het Kratje van de 332 

Maand niet het Kratje van het jaar had moeten worden omdat dit ook een borrel is. 333 

Ruud Walvius zegt dat Lars Meijer gelijk heeft en dat het bestuur dat had moeten doen.  334 

 335 

Pagina 16 336 

Jordi Uijens zegt dat de formele activiteitencommissie twee activiteiten heeft georganiseerd die goed 337 

bezocht zijn. Hij vraagt waarom het bij maar twee activiteiten bleef. 338 

Ruud Walvius zegt dat de omvang van deze activiteiten veel geld en tijd kosten en het dus niet raar is 339 

dat er maar twee zijn georganiseerd. De geplande excursie naar Brussel was niet haalbaar vanwege 340 

de agenda’s van parlementariërs. Het nieuwe bestuur kan kijken of ze deze activiteit willen laten 341 

doorgaan. 342 

Ruben Meijerink zegt dat meer activiteiten kan leiden tot agenda technische problemen omdat er 343 

een max zit aan hoeveel activiteiten in een jaar passen. 344 

Lars Meijer zegt dat het inderdaad wel interessant moet blijven en dat het lastig planning is met de 345 

instanties. Een beperkt aantal activiteiten is daarom goed. 346 

Casper Veenhuysen vraagt of de prijs van de Verkiezingspoule al uitgekeerd is. 347 
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Ruben Meijerink zegt dat dit nog niet gebeurd is en dat hij daar persoonlijk voor gaat zorgen. 348 

Casper Veenhuysen zegt dat deze belofte ook al op twee mei gedaan is. Hij vond het jammer omdat 349 

het een makkelijke transactie is. 350 

Ruben Meijerink zegt dat dit inderdaad zo is en dat hij dat niet goed heeft gedaan. 351 

Stan van Moorsel wil vooruitlopen op het financieel jaarverslag omdat er €33,- winst losligt op de 352 

ismuskamer en vraagt hoe het juiste bedrag bij de juiste winnaar komt. 353 

Ruben Meijerink zegt dat van te voren is afgesproken dat het zwart gebeurd, maar hij gaat 354 

erachteraan. 355 

 356 

Pagina 17 357 

Christiaan Boeren zegt dat hij het jammer vind dat er van het HB weinig mensen meekonden op het 358 

kennismakingsweekend. Hij vraagt aan Ruud Walvius wat hij er van vond. 359 

Ruud Walvius zegt dat hij biased is omdat het in het pittoreske Drenthe plaatsvond. Maar de locatie 360 

was leuk en het grote spel was bezig toen hij aankwam. Als het bestuur dit zelf had moeten 361 

organiseren was het niet te doen geweest. Hij zegt dat hij het weekend als enorm geslaagd ervaarde. 362 

Jordi Uijens zegt dat de commissie een goed idee gebleken is, alleen dat er last minute een EHBO-kist 363 

geregeld moest worden. Daarnaast vraagt hij het volgende bestuur of het kennismakingsweekend 364 

een week later kan plaatsvinden. 365 

Pol Muffels zegt dat hij het eens is met Jordi Uijens en dat het HB zich moet blijven bemoeien met de 366 

financiën van het weekend omdat de commissie anders tussen wal en schip eindigt. Hierdoor moest 367 

men wachten met het openen van de inschrijvingen. 368 

Ruben Meijerink zegt dat het lastig was om keuzes voor het volgende bestuur vast te leggen, maar 369 

het is wel een goed idee een budget vast te stellen. Hij zegt dat het eerder opengooien van de 370 

inschrijvingen voor ouderejaars wel handig kan zijn. Maar het probleem vanwege het budget ziet hij 371 

niet, omdat er geen definitieve prijs vastgesteld hoeft te worden. Hier kan nog een marge inzitten, 372 

hierbij moet ook de nieuwe penningmeester betrokken worden. 373 

Pol Muffels zegt dat hij het hiermee eens is, maar het KB moet kijken naar mogelijkheden omtrent 374 

het anders inrichten van de inschrijvingen voor het kennismakingsweekend. 375 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur het eens is over dat het instellen van de commissie als geheel een 376 

goede keuze was, maar dat het nog wel mag worden aangepast. Volgend jaar is het misschien een 377 

idee om een lid van het nieuwe KB in de commissie te zetten om meer zicht te bieden. Dit is iets wat 378 

kan groeien. 379 

 380 

Pagina 18 381 

-   382 

 383 

Pagina 19 384 

Lars Meijer vraagt wat de tegenslagen van de reiscommissie waren. 385 

Nanne van Mil zegt dat er meer tegenslagen tijdens de reis elf plaatsvinden zoals het niet op komen 386 

dagen van de buschauffeur en dat de buskaartjes niet betaald konden worden. Dingen gingen anders 387 

dan ze gepland waren, maar de commissie anticipeerde goed op de situaties. 388 

Lars Meijer zegt dat het een slim idee is om dit te beschrijven in het jaarverslag voor volgende 389 

commissies. Dan kan de volgende commissaris interne betrekkingen aangeven waar de commissie op 390 

moet letten.  391 
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Nanne van Mil zegt dat het altijd goed is om het zo volledig mogelijk te maken, maar de evaluaties 392 

komen in de Dropbox voor de volgende commissies terecht zodat de opvolgers er bij kunnen. 393 

Lars Meijer wil graag dat het wordt opgenomen in het jaarverslag. 394 

Nanne van Mil zegt dat dit zal gebeuren. 395 

 396 

Pagina 20 397 

-   398 

 399 

 400 

 401 

Pagina 21 402 

Dominic Kok zegt dat de samenwerking met het NKWP wel gezocht werd, maar dat het niet lukte 403 

vanwege slechte communicatie. Hij vraagt of hier iets aan gedaan wordt voor aankomend jaar. 404 

Ruud Walvius zegt dat Joseph Dommeck studentlid van het NKWP was, dus ging het bestuur er van 405 

uit dat het wel goed zou lopen. Helaas is de communicatie het jaar door verwaterd. Het bestuur 406 

wilde dit zelf op sleeptouw nemen door contactgegevens op te vragen, maar kreeg tot twee keer toe 407 

een foutief e-mailadres. Ruud Walvius geeft te kennen dat het bestuur er wederom achteraangaat. 408 

 409 

Pagina 22 410 

Stan van Moorsel vraagt of er een oproep is geweest voor een IAPSS-commissie omdat er staat dat er 411 

weinig animo is. 412 

Ruud Walvius zegt dat er te weinig tijd was om dit jaar een dergelijke commissie te vormen. 413 

Aankomend jaar zijn er misschien mogelijkheden. Kjelt Goutbeek en Lynn Leeneman komen net 414 

terug van de conferentie en hebben contact gehad met de voorzitter van IAPSS. Er zijn te weinig 415 

bestuursleden voor het IAPSS en ze hebben de zaken niet goed op orde. De vakgroep wil echter het 416 

IAPSS naar Nijmegen halen voor het 50jarig bestaan. Ook zijn er financiële problemen die op 417 

voorgaande ALVs ook al besproken zijn.  418 

Ruud Walvius zegt dat de vereniging goed moet nadenken of het een IAPSS congres wil organiseren 419 

of niet. 420 

Stan van Moorsel zegt dat hij graag deze verklaring in het jaarverslag had gezien. 421 

Ruud Walvius zegt dat het inderdaad niet goed geformuleerd is. 422 

Jordi Uijens zegt dat de vraag die gesteld moet worden is of de vereniging het wil organiseren. 423 

Ruud Walvius zegt dat dit beter op de beleidsALV van het volgende bestuur besproken kan worden. 424 

Pol Muffels zegt dat het KB hierover moet nadenken en een standpunt in moet nemen. Hij zegt het 425 

fijn te vinden dat het bestuur 180 graden gedraaid is wat betreft haar standpunt rond het IAPSS. 426 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur niet 180 graden gedraaid is, omdat het congres heel mooi en leuk 427 

kan zijn. Als er veranderingen plaatsvinden binnen het IAPSS, kan het nog steeds. Kjelt Goutbeek kan 428 

de volgende ALV misschien al meer vertellen. 429 

Bob Smits vraagt of het als agendapunt kan worden opgenomen.  430 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur dat niet voor het KB kan beslissen. 431 

 432 

Pagina 23 433 

Bob Smits zegt dat de extra activiteit met het NKWP/PvP niet gekomen is omdat het contact 434 

verwaterde. Hij vraagt waarom het PvP niets georganiseerd heeft. 435 
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Ruud Walvius zegt dat in eerste instantie de datum van de activiteit verplaatst werd. Zonder 436 

aanwezigheid van het NKWP kan de activiteit niet plaatsvinden omdat zij betalen en een locatie 437 

zoeken. 438 

Bob Smits zegt dat hij het jammer vind maar dat hij het wel eens is met het advies in het jaarverslag. 439 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur nog nadenkt over het doortillen van de activiteit naar het 440 

aankomende collegejaar. Dit moet natuurlijk in overleg met het KB plaatsvinden. 441 

Christiaan Boeren zegt dat er dan gezorgd moet worden dat de activiteit afhangt van de commissie 442 

en niet van het NKWP. Hij zegt dat er een eigen plan getrokken moet worden. 443 

Ruud Walvius zegt dat er gerekend wordt op de organisatie van het NKWP, maar dat een plan B altijd 444 

een goed idee is. 445 

Bob Smits vraagt hoe het met de professionalisering van de alumnikring gaat buiten de RU om. 446 

Ruud Walvius zegt dat er afgelopen jaar een halfjaarlijks overzicht is gemaakt. Hieruit bleek dat niet 447 

alles van de grond komen is, maar dat er een aantal borrels en activiteiten heeft plaatsgevonden. 448 

Recent is er een netwerkborrel geweest, dus het gaat de goede kant op volgens hem. Hij zegt dat het 449 

bestuur van de alumnikring intact blijft. 450 

 451 

Pagina 24 452 

Lars Meijer vraagt of het nu eerst Luuk Scholman of Nanne van Mil is. Op de kaft staat de een boven, 453 

hier staat de ander boven. 454 

Ruud Walvius zegt dat het niet uitmaakt qua statutaire volgorde, maar dat het wel handig is om 455 

continuïteit te waarborgen. 456 

 457 

Pagina 25 458 

Lars Meijer zegt dat er bij de Poolavond 22 mensen zijn geweest, maar dat dit volgens de financiën 459 

achttien zijn. Hij vraagt welke juist is. 460 

Ruud Walvius zegt dat het correcte aantal achttien is. 461 

 462 

Pagina 26 463 

Stan van Moorsel zegt dat de aantallen van de lustrumactiviteiten niet vermeld staan. 464 

Ruud Walvius zegt dat het raar is dat die er niet in staan. Het bestuur zal het aanpassen en bied haar 465 

excuses aan. 466 

Stan van Moorsel heeft een algemene opmerking over de aantallen, sommige komen niet overeen 467 

met de turflijsten die gebruikt zijn voor de boekhouding. 468 

Ruud Walvius zegt dat dit een goed punt is en dat de turflijsten naast de vermelde aantallen worden 469 

gelegd om de aantallen te corrigeren. Hij bedankt Stan van Moorsel voor de opmerking. 470 

 471 

Pagina 27 472 

-   473 

 474 

Pagina 28 475 

Pol Muffels zegt dat bij de laatste column van de maand Juni er twee keer het getal acht staat, terwijl 476 

er maar vier activiteiten hebben plaatsgevonden. 477 

Nanne van Mil verontschuldigd zich voor het feit dat ze niet kan tellen en zegt dat het aangepast 478 

wordt. 479 

Mike van Diemen zegt dat ook het totaal aantal activiteiten moet worden aangepast. 480 
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Ruud Walvius zegt dat het totaal sowieso klopt omdat hij het zes keer heeft nageteld. Als het fout is, 481 

ligt de fout bij hem zegt hij. 482 

 483 

Bespreking Jaarverslag 2016-2017 in haar geheel. 484 

Jordi Uijens zegt dat er op een aantal spel- en taalfouten na, het jaarverslag een prima stuk is met 485 

een uitgebreide uitleg. 486 

Ruud Walvius bedankt Jordi Uijens en zegt dat het bestuur zo compleet mogelijk antwoord heeft 487 

geprobeerd te geven. 488 

 489 

 490 

 491 

 492 

Stemming Jaarverslag 2016-2017 493 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit. 494 

Luuk Scholman leest het quorum voor. 495 

 496 

Stemgerechtigden aanwezig: 29 497 

Stemgerechtigde machtigingen: 4  498 

Stemgerechtigden totaal: 33 499 

 500 

Het Jaarverslag 2016-2017 is aangenomen met 18 stemmen voor, 2 stemmen tegen en 13 501 

onthoudingen. 502 

 503 

Ruud Walvius schorst de vergadering om 21:45u voor vijftien minuten. 504 

Ruud Walvius hervat de vergadering om 22:02u. 505 

 506 

Edwin Jans vraagt wat er met de niet aangenomen notulen zal gebeuren. 507 

Tomas Jochoms past de stukken aan en bij de volgende ALV zullen de stukken ter inzage aanwezig 508 

zijn. 509 

 510 

Bespreking Financieel Jaarverslag 2016-2017 511 

 512 

Pagina 4 513 

Pol Muffels vraagt waarom er gekozen is voor een reservering van €300,- voor de verhuizing. 514 

Ruben Meijerink legt het systeem uit en zal er bij de toelichting op terugkomen. 515 

 516 

Pagina 5 517 

Stan van Moorsel zegt dat bij debiteuren staat dat donateurs 2016-2017 €128,- is. Hij vraagt hoe dit 518 

debiteuren kunnen zien als Rens Verhaegh en hijzelf het machtigingsformulier hebben ondertekend. 519 

Ruben Meijerink zegt dat hij dacht dat het een grap was, maar dat is bij dezen ontkracht en hij zal het 520 

rechtzetten. 521 

Stan van Moorsel zegt dat Ruben Meijerink een groot probleem had gehad omdat er geen bewijs van 522 

de formulieren in de boekhouding zat. Als het belangrijker was geweest, had hij een groot probleem 523 

gehad. 524 

Ruben Meijerink zegt dat hier hetzelfde probleem geld als het vorige antwoord.  525 



13 

 

Ruud Walvius zegt dat het niet als grap gezien werd als het een groter bedrag was. 526 

Jordi Uijens zegt dat er in de balans van het kasniveau iets veranderd is. Volgens hem kan het nooit 527 

uitkomen op 30 cent. 528 

Ruben Meijerink zegt dat het getal 84 moet zijn. 529 

Jordi Uijens zegt dat het nog steeds niet uit komt op nul. 530 

- Na een paar rekenfouten heen en weer, vervolgt de ALV. 531 

Ruud Walvius zegt dat de ALV doorgaat met volgende vragen. 532 

Christiaan Boeren zegt dat hij veel met contant geld betaald heeft omdat hij geld moest witwassen. 533 

Hij geeft de tip om de betaling gelijk goed te verwerken. 534 

Ruben Meijerink zegt dat contante betalingen lastiger te verwerken zijn, maar dat Christiaan Boeren 535 

gelijk heeft. 536 

Stan van Moorsel vraagt of het bestuur kan verklaren waarom de docent debiteur staat bij 537 

‘vliegticket ismus’. 538 

Ruud Walvius zegt dat de vliegtickets van Chris Nijhuis anders geboekt moesten worden, omdat hij 539 

eerder terug moest. Dit kon de docent declareren bij de vakgroep. 540 

Stan van Moorsel zegt dat het bedrag hoger is dan €71,85 en vraagt zich af waarom ismus dit bedrag 541 

voorschiet. 542 

Ruben Meijerink zegt dat dit als noodzakelijk werd gezien voor de voortgang van de reis. Uiteindelijk 543 

bleek het nodig het hele bedrag voor te schieten. 544 

Stan van Moorsel vraagt waarom het noodzakelijk was het bedrag voor te schieten. 545 

Ruud Walvius zegt dat het nodig was voor de reis omdat Chris Nijhuis eerder naar huis moest. Als 546 

ismus hebben we genoeg geld om het voor te schieten en de vakgroep is niet te betitelen als een 547 

onbetrouwbare partij. Op dat moment was het in de ogen van het bestuur de beste oplossiung. 548 

Stan van Moorsel zegt dat er vorig jaar veel problemen zijn geweest omtrent het voorschieten van 549 

geld en dit had eigenlijk niet gemogen. 550 

Ruben Meijerink zegt dat er een verschil zit met vorig jaar omdat dit echt met de reis te maken had. 551 

ismus heeft voor iedereen de vliegtickets voorgeschoten, maar nu ging het om een uitzonderlijke 552 

situatie omdat het om omgeboekte tickets ging. 553 

Stan van Moorsel vraagt of dit antwoord in het verslag mag terugkomen. 554 

Ruben Meijerink zegt dat hij hier voor zal zorgen. 555 

 556 

Pagina 6 557 

Lars Meijer zegt dat hij zich de afgelopen drie weken veel heeft bezig gehouden met zijn fetisj de 558 

ismustasjes. Hij komt tot de conclusie dat er 36 tasjes over moeten zijn, maar er zijn er maar 31 559 

volgens het verslag. Hij vraagt waar de rest heen is. 560 

Ruud Walvius zegt dat hij vorige week met Ruben Meijerink zelf de tasjes heeft nageteld. Hij wil niets 561 

insinueren over wat er mogelijk is gebeurd, maar de tasjes lagen opgeslagen in het bestuurshok waar 562 

iedereen bij kan. Maar het wordt meegegeven aan het KB om daar wat mee te doen. 563 

Lars Meijer zegt dat op pagina 13 bij de toelichting ‘professionele voorraad’ weggehaald kan worden. 564 

Ruud Walvius zegt dat alleen het woord professioneel weggehaald kan worden. 565 

Jordi Uijens zegt dat de kascode niet veranderd is en dat het een goed idee is om dat te veranderen. 566 

Ruud Walvius zegt dat bij een vereniging als onze, hij er graag van uit wil gaan dat mensen uit de kas 567 

blijven. 568 

Stan van Moorsel zegt dat er mogelijk dingen worden verduisterd en dat er opgeruimd moet worden. 569 
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Ruud Walvius zegt dat je niets te zoeken hebt in de kluis als je daar niet hoort te zijn en je de code 570 

weet. Als er dingen verdwijnen uit de kluis, zegt dat meer over de persoon die dat gedaan heeft. 571 

Jordi Uijens zegt dat dit aan de discussie voorbij gaat en zegt dat de code veranderd moet worden. 572 

Ruud Walvius zegt dat het bestuur dit meegeeft aan het KB. 573 

 574 

Pagina 7 575 

Christiaan Boeren zegt dat hij nog op een nieuwe mok van Ruud Walvius wacht. 576 

Ruud Walvius zegt dat hij een nieuwe ismok voor hem zal halen/ 577 

Casper Veenhuysen zegt dat hij namens de kascontrolecommissie spreekt en de penningmeester 578 

geen woorden in de mond moet leggen van de kascontrolecommissie. 579 

Ruben Meijerink zegt dat hij slordig is geweest en dat hij het zal verwijderen. 580 

Stan van Moorsel zegt dat in de eerste alinea de afschrijving met cijfers geschreven moet worden. 581 

Ook vindt hij het debiteurenbeleid vaag omdat er nergens staat waarom het niet goed ging. Hij 582 

vraagt uitleg. 583 

Ruben Meijerink zegt dat de combinatie van de drukheid van het bestuursjaar en vanwege zijn 584 

persoonlijkheid, hij het lastig vond mensen achter de broek aan te gaan die geld verschuldigd zijn.  585 

 586 

Pagina 8 587 

Pol Muffels zegt dat er een aantal reserveringen zijn gedaan, waar onder €300,- voor de verhuizing. 588 

Hij vraagt welke spullen aangeschaft moeten worden. 589 

Ruben Meijerink zegt dat het een specifieke kostenplek is. Bij het Gymnasion is een heel groot raam 590 

waar lamellen voor moeten komen. Die zijn heel duur maar moeten wel gehaald worden. Het is 591 

eerder een voorziening. 592 

Pol Muffels zegt dat het heel mooi is maar het verbloemt de uitgaven bij de post inventaris. 593 

Ruben Meijerink zegt dat dit bewust is gedaan met het oog op de verhuizing. Dan is er een mooi 594 

moment om er naar te kijken. 595 

Ruud Walvius zegt dat het nog steeds een probleem dat er geen duidelijkheid is over wat we wel en 596 

niet krijgen. Met het oog op de begroting is het handig om te weten wat de universiteit wil, maar ze 597 

doet daar moeilijk over. 598 

 599 

Pagina 9 600 

Stan van Moorsel zegt dat onderaan bij de post ICT de cijfers niet kloppen. 601 

Ruben Meijerink zegt dat dit klopt en hij zal dit aanpassen. 602 

Pol Muffels zegt dat er €112,52 op de post traktaties over is. Hij vraagt waarom dit niet aan leden is 603 

uitgegeven. 604 

Ruben Meijerink zegt dat dit het minst mooie resultaat op zijn boekjaar is. Hij zegt dat dit beter had 605 

gekund. 606 

Jordi Uijens zegt dat er misschien een verklaring ligt in het feit dat elke penningmeester in het begin 607 

van het jaar rustig aan wil doen met uitgaven. Dat is logisch, maar dan haalt geen enkele 608 

penningmeester een mooie balans op deze post. Hij vind het wel raar dat hij dan het hele jaar met 609 

pennen en scharen zijn koffie heeft lopen roeren. 610 

Stan van Moorsel zegt dat het resultaat veranderd had kunnen worden door bijvoorbeeld koffiefilters 611 

aan te schaffen. 612 

Ruben Meijerink zegt dat dit inderdaad had gekund, maar dat het nu te laat is voor een creatieve 613 

oplossing. 614 
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 615 

Pagina 10 616 

Christiaan Boeren zegt dat het Gala gruwelijk duur is geweest met een bedrag van €16.156,79. 617 

Ruben Meijerink zegt dat bij het printen alle bedragen een plaats naar boven zijn opgeschoven. Alle 618 

bedragen moeten dus een plek naar beneden. 619 

Ruud Walvius zegt dat dit een foutje van de penningmeester is met Word, helaas is het versprongen 620 

en het zal aangepast worden. 621 

 622 

Pagina 11 623 

Lars Meijer zegt dat de er negen leden zijn die niet betaald hebben, maar hier staat 22. Dat is een 624 

verschil. 625 

Ruben Meijerink zegt dat er van die 22 personen een groot deel al uit het systeem gehaald zijn. 626 

Lars Meijer vraagt waarom ze dan niet bij de uitgeschreven leden staan. 627 

Ruben Meijerink zegt dat hij dit zal aanpassen. 628 

Lars Meijerink vraagt wat er gaat gebeuren met de ledenadministratie. 629 

Ruud Walvius denkt dat dit wel goed komt. 630 

Stan van Moorsel uit zijn complimenten voor het overschrijden van het begrootte sponsorbedrag 631 

met €300,-. Hij vraagt in welke mate dit realistisch is voor zijn opvolger. 632 

Luuk Scholman zegt dat hij het er al over gehad heeft omdat het vooral om eenmalige bedragen ging. 633 

Hij zelf zal haar adviseren hetzelfde bedrag te begroten voor haar jaar, want het moet reëel blijven. 634 

Stan van Moorsel zegt dat hij het eens is met Luuk Scholman, hij vraagt zich nog wel af wanneer de 635 

bedragen van de El Sombrero en RvN komen. 636 

Luuk Scholman zegt dat de uitbetaling van de Molenstraat via het SVM geschiedt, maar dat hij het elk 637 

moment verwacht. Hij heeft contact gehad met Stanley Coolen om het voor het einde van het 638 

boekjaar over te maken en hij heeft het goed gekeurd. Het geld zal binnenkort overgemaakt worden. 639 

Hij zegt dat het Rijk van Nijmegen 2025 ismus nog €100,- verschuldigd is. Kristie Lamers is de persoon 640 

die het bedrag over moet maken, maar dat is tot op de dag van vandaag niet gebeurd. Als het niet 641 

snel gebeurd zal hij naar de Rabobank gaan. Mocht er dan nog niets gebeuren, dan belt hij Tim 642 

Hofman op. 643 

Pol Muffels zegt dat het hem niets verbaast dat Kristie Lamers het geld nog niet betaald heeft. 644 

 645 

Pagina 12 646 

Stan van Moorsel zegt dat het lustrum een hele grote activiteit is waar veel geld mee gemoeid is. Het 647 

is heir afgedaan met twee regels en vraagt uitleg over hoe het lustrum verlopen is. 648 

Ruben Meijerink zegt dat hij de kosten van het lustrum los mee wilde sturen, maar dat hij het 649 

vergeten is. Deze komt alsnog de kant van de leden op. 650 

Pol Muffels zegt dat de leden het nu niet kunnen zien. 651 

Ruben Meijerink zegt dat het nu inderdaad niet kan. Hij zegt dat er geen rare dingen op staan en dat 652 

het lustrum goed gedraaid is. Uit de pot van €3000,- zijn verschillende activiteiten bekostigd als het 653 

Symposium, de lustrumcantus, de kroegentocht en andere activiteiten. 654 

Jordi Uijens vraagt waarom het geld niet is opgegaan. 655 

Ruben Meijerink zegt dat er geen rekening is gehouden met het overblijven van geld. Hij zegt dat hij 656 

het geen erg resultaat vind, omdat er een zo goed mogelijk lustrum is neergezet. 657 

Jordi Uijens zegt dat de uitleg summier is en dat leden het niet kunnen inzien. 658 
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Pol Muffels vraagt waarom er geen extra lustrumactiviteit is georganiseerd met het overgebleven 659 

geld. 660 

Ruben Meijerink zegt dat het nog niet kon omdat bij de Villa nog het een en ander geregeld moest 661 

worden. De Villa heeft een ander aantal personen gefactureerd, dit bedrag komt in de buurt van het 662 

bedrag dat overgebleven is. 663 

Pol Muffels vindt het jammer dat dit niet terug te lezen is in het jaarverslag. 664 

Ruud Walvius zegt dat dit opgelost zal worden. 665 

 666 

Ruud Walvius schorst de ALV voor 10 minuten om 22:48u om de lustrumbegroting op de beamer te 667 

krijgen. 668 

Ruud Walvius heropent de vergadering om 23:02u. 669 

Ruud Walvius geeft het woord aan Ruben Meijerink. 670 

Ruben Meijerink legt de grafieken op de beamer uit. 671 

 672 

Lars Meijer vraagt wat er gedrukt is. 673 

Ruben Meijerink antwoord dat dit de passe partouts zijn geweest. De codices van de cantus vallen 674 

onder de resultatenrekening van de cantus. 675 

Stan van Moorsel vraagt of Ruben Meijerink nog een keer duidelijk kan uitleggen waarom het bedrag 676 

van €3000,- niet volledig is uitgegeven. 677 

Ruben Meijerink zegt dat de rekening van het symposium later naar beneden bijgesteld is, dit is 678 

ongeveer het bedrag wat er overgebleven is na de lustrumweek. 679 

Pol Muffels vraagt wanneer er duidelijkheid was omtrent de Villa. 680 

Ruben Meijerink zegt dat dit tien mei is geweest. 681 

Stan van Moorsel zegt dat er bij debiteuren staat dat twee mensen niet voor het einde van het 682 

boekjaar hun passe partouts hebben betaald en vraagt hoe dit kan. 683 

Ruben Meijerink zegt dat hij niet anders kan zeggen dan wat hij eerder gezegd heeft. 684 

Pol Muffels zegt dat Ruben Meijerink een luie donder is. 685 

 686 

Pagina 13 687 

Jordi Uijens zegt dat er weer een bedrag over is op de post accessoires. Als er geld overblijft, vraagt 688 

hij waarom accessoires niet goedkoper verkocht kunnen worden. 689 

Ruben Meijerink zegt dat de commissie wilde plannen had en dat ze veel gerealiseerd hebben, maar 690 

ze wilden nog meer doen alleen is dat niet gelukt. Dus is er geld overgebleven. 691 

Jordi Uijens zegt dat hij de uitleg over de uitgaven summier vindt en vraagt waar de onvoorziene 692 

uitgaven voor zijn geweest. 693 

Ruben Meijerink zegt dat dit bijna de hele post is en dat er een pietenmuts verdwenen is die vergoed 694 

moest worden. Ook is het zo dat sommige mensen te veel betaald hebben voor activiteiten. 695 

Ruud Walvius zegt dat deze kosten de vorige ALV zijn besproken. 696 

Stan van Moorsel zegt dat Jordi Uijens een punt heeft en vraagt of Ruben Meijerink met bulletpoints 697 

kan uitleggen waar het geld is heengegaan. 698 

Ruben Meijerink denkt dat de uitleg compleet is, maar dat de overzichtelijkheid verbeterd kan 699 

worden. Hij zegt dat hij dit zal aanpassen. 700 

 701 

Pagina 14 702 
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Lars Meijer merkt op dat er hoge bankkosten zijn, maar dat dit kan gebeuren want de rente is niet 703 

hoog. Maar op de balans staat het bedrag lager dan een jaar geleden. 704 

Ruben Meijerink zegt dat er aan het einde van het boekjaar veel betalingen van het 705 

kennismakingsweekend zijn binnengekomen en dat hij deze heeft overgezet naar de spaarrekening. 706 

Dit had hij beter in een keer kunnen doen. 707 

Lars Meijer zegt dat hij het hier niet helemaal mee eens is, het eigen vermogen is gegroeid met 708 

€700,- terwijl de spaarrekening met dat bedrag geslonken is. Voortaan moet de penningmeester het 709 

sneller op de spaarrekening zetten voor extra renten. 710 

Ruben Meijerink zegt dat hij dit niet gedaan heeft omdat er al zoveel betalingen liepen en hij dacht 711 

dat het nog geen zin had. 712 

 713 

Pagina 15 714 

Jordi Uijens vraagt waarom printpapier niet bij printkosten maar onder kantoorartikelen valt. 715 

Ruben Meijerink zegt dat dit allebei kan. 716 

Lars Meijer zegt dat printinkomsten niet toegevoegd zijn aan inkomsten. Er zijn wel degelijk gelden 717 

binnengekomen. 718 

Ruben Meijerink zegt dat hij niet van elke post de inkomsten in het jaarverslag heeft gezet. Volgens 719 

hem was het duidelijk dat het om betalingen van leden ging. 720 

Pagina 16 721 

Edwin Jans zegt dat de getallen van het jaarverslag verschillen met de resultatenrekening. Het 722 

bestuur gaf aan dat dit met turflijsten nagekeken wordt. Hij vraagt wat er gebeurd als de inkomsten 723 

niet overeenkomen. 724 

Ruben Meijerink zegt dat wat in de boekhouding staat, klopt. 725 

Lars Meijer zegt dat de ‘ismusawards’ aangepast zouden worden. 726 

Ruben Meijerink zegt dat dit klopt en dat hij dit nog zal gaan doen. 727 

 728 

Pagina 17 729 

Tim Jacobs zegt dat er geld over is bij de excursie en hij vraagt of dit nog wordt teruggegeven aan de 730 

leden. 731 

Ruben Meijerink zegt dat dit staat uitgelegd bij de post. 732 

Tim Jacobs vraagt hoe het nu is afgewikkeld met de persoon waar extra kosten voor gemaakt zijn, 733 

zoals besproken is op de vorige ALV. 734 

Stan van Moorsel zegt dat het bedrag nog niet uitgekeerd is en de kascontrolecommissie het dus niet 735 

kan controleren. Dit is niet het probleem van de commissie, maar van Ruben Meijerink. 736 

Pol Muffels zegt dat in zijn beleving de suggestie van de kascontrolecommissie niet uitgevoerd is. 737 

Ruben Meijerink zegt dat dit feitelijk niet juist is, maar als het zo overkomt zal het hij het aanpassen. 738 

Lars Meijer vraagt of het aangepast kan worden naar het feit dat Ruben Meijerink de commissie niet 739 

gevraagd heeft om het te controleren. 740 

Ruben Meijerink zegt dat dit zou kunnen. 741 

Pol Muffels zegt dat het er op neer komt dat die zin er in moet staan en niet wat er nu staat. 742 

Ruud Walvius zegt dat Ruben Meijerink het zo zal neerzetten dat dit naar voren komt en dat hij het 743 

eerder had kunnen uitvoeren 744 

 745 

Bespreking Financiaal Jaarverslag 2016-2017 in haar geheel. 746 
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Jordi Uijens zegt dat verslag ontzettend onoverzichtelijk is en dat de uitleg over het algemeen 747 

summier is. 748 

Ruben Meijerink zegt dat hij het hier 100% mee eens is. Hij geeft als reden dat hij het als 749 

penningmeester heel goed wilde doen, maar dat hij in het begin grote financiële tegenvallers had 750 

waardoor het lastig werd zijn begroting te halen. Andere posten op de begroting zijn wel gehaald, 751 

maar de €600,- voor de post onvoorziene kosten is bijvoorbeeld niet gebruikt. Hij geeft als advies 752 

volgend jaar verlies te begroten. 753 

Jordi Uijens zegt dat het klopt wat Ruben Meijerink zegt, maar dat er eigenlijk €150,- meer was 754 

begroot. 755 

Ruben Meijerink zegt dat dit buiten de begroting om in de post onvoorziene kosten terecht komt. 756 

Stan van Moorsel wil nuance aanbrengen, hij is het helemaal eens met Ruben Meijerink. De meeste 757 

posten zijn keurig gehaald en het is nu eenmaal zo dat de pennigmeester een leercurve heeft van een 758 

jaar. Er wordt veel van hem gevraagd en hij zegt dat de meeste penningmeesters conservatief te 759 

werk gaan. Er is €700,- over en dat is prima volgens Stan van Moorsel. 760 

Jordi Uijens zegt dat elk bestuurslid moet leren in het bestuursjaar. Maar het punt van kritiek is op 761 

het verslag, niet op het financieel beleid want dat ziet hij anders. 762 

Pol Muffels zegt dat er vrij diep op de financiële materie wordt ingegaan en dat hij blij is dat Ruben 763 

Meijerink zegt dat er negatief begroot moet worden met een risicomarge. Dit is iets wat besproken 764 

moet worden bij de volgende ALV. 765 

Lars Meijer zegt dat hij zich een beetje kan vinden in de discussie en dat met de motie We Need 766 

Borreltime hier advies over is gegeven. Dit is iets voor het volgende bestuur, op de jaarvergadering 767 

worden dingen besproken die van belang kunnen zijn voor het beleidsplan en de begroting van het 768 

nieuwe bestuur. Hij vindt dit een mooie afsluiter voor de stemming 769 

Ruud Walvius zegt dat dit heldere woorden zijn en dat het KB nog tijd heeft om dingen aan te passen 770 

na vanavond, mochten ze dit willen.  771 

Ruud Walvius nodigt de kascontrolecommissie uit om haar brief voor te lezen. 772 

Stan van Moorsel leest de brief van de Kascontrolecommissie voor. 773 

 774 

 775 

Geachte leden van de zestigste Algemene Leden Vergadering der Studievereniging ismus,  776 

 777 

 778 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging van 779 

het afgelopen jaar. De commissie heeft op dinsdag 12 september jl. voor het laatst de boekhouding 780 

gecontroleerd.  781 

 782 

Tijdens deze controle heeft de commissie de volgende punten gevonden die zij in het bijzonder wil 783 

aanstippen: 784 

 785 

I. De kascontrolecommissie is verheugd met de resultaten op een aantal posten. Zo zijn er meer 786 

sponsorinkomsten binnengekomen dan begroot. Ook op de posten ‘Formele activiteiten’ en 787 

‘Informele activiteiten’ zijn er mooie resultaten geboekt. Ook het resultaat van het IIIe lustrum stelt 788 

ons tevreden.  789 

 790 
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II.  Een aantal cijfers in het financieel jaarverslag komen niet overeen met de cijfers in de digitale 791 

boekhouding. Zo staan er bij de posten ‘Crediteuren’ en ‘Printer’ foutieve cijfers. Dit is slordig en had 792 

voorkomen kunnen worden.  793 

 794 

III. De kascontrolecommissie is teleurgesteld in het debiteurenbeleid van afgelopen boekjaar. 795 

Door het ontbreken van turflijsten was het bijvoorbeeld gedurende het hele jaar onduidelijk welke 796 

leden nu precies debiteur waren. Bij het sluiten van het boekjaar 2016/2017 is er een bedrag van 797 

€278,57 over wat door leden nog aan de vereniging betaald dient te worden. Dat deze personen nog 798 

steeds debiteur zijn valt hoofdzakelijk te wijten aan nalatigheid van de penningmeester. Aangezien 799 

veel leden een betalingsachterstand hebben of hadden van meer dan dertig dagen, zouden zij 800 

conform HR artikel 6.2 aangemerkt moeten worden als debiteur en als gevolg uitgesloten dienen te 801 

worden van betaalde activiteiten. Dit is consequent niet gebeurd. 802 

 803 

IV. We hebben geconstateerd dat er amper of geen ontbrekende facturen zijn in de boekhouding. 804 

Echter, er zijn een aantal boekingen gevonden waarbij dit het geval het is. In het geval van Bounz is er 805 

alleen een pinbon aanwezig en daarnaast ontbreekt er een factuur voor de huur van het 806 

sinterklaaspak. Daarnaast ontbraken betaalbewijzen van vervoer op de ismusreis. Dit alles komt neer 807 

op een totaalbedrag van omstreeks €350,- wat niet volledig te verklaren valt. Dit heeft de 808 

kascontrolecommissie ook bij de halfjaarlijkse controle aangestipt. Overigens is het wel aannemelijk 809 

te maken dat deze uitgaven wel voor ismus doeleinden zijn gebruikt.  810 

 811 

V.   De kascontrolecommissie betreurt het feit dat de penningmeester in zijn algehele houding vrij 812 

naïef en slordig gedrag heeft vertoond. Zo heeft de penningmeester gedurende het jaar weinig 813 

gedaan met de genoemde opmerkingen van de ALV en de kascontrolecommissie. Als gevolgd is de 814 

boekhouding nog steeds erg slordig. Wat ons betreft is er geen significante progressie getoond ten 815 

opzichte van de halfjaarlijkse ALV. Dit heeft onder meer geresulteerd in het meer dan nodig geachte 816 

controleren van de boekhouding door de kascontrolecommissie, tot zes keer toe. 817 

  818 

VI. Tot slot wil de kascontrolecommissie nog benoemen dat de penningmeester in een aantal 819 

financiële zaken betwistbare besluiten heeft genomen. Zo heeft de penningmeester van de 820 

reiscommissie tijdens de ismusreis geld en facturen bewaard, terwijl dit de verantwoordelijkheid van 821 

het bestuur en de penningmeester is. Ook zet de commissie haar vraagtekens bij het besluit om de 822 

kosten van een vliegticket voor de ismusreis voor een vervroegd vertrek van een docent te betalen. 823 

 824 

  825 

De commissie keurt, met inachtneming van bovenstaande zaken de boekhouding goed. Echter keurt 826 

zij het financieel jaarverslag af aangezien de verstrekte cijfers onjuist zijn en de toelichting 827 

ontoereikend is. De commissie zou graag eerst verbetering zien voordat zij het verslag kan 828 

goedkeuren. De kascontrolecommissie kan hierdoor geen gewogen advies geven richting de ALV. 829 

 830 

Ten slotte wil de kascontrolecommissie het bestuur, en in het bijzonder de penningmeester, de heer 831 

Meijerink, bedanken voor de werkzaamheden afgelopen jaar. Wij willen de aankomende 832 

penningmeester, mejuffrouw Berga, succes wensen met haar werkzaamheden en hopen dat zij met 833 

veel zorg en nauwkeurigheid de boekhouding van ismus voortzet.  834 

 835 
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 836 

Met vriendelijke groeten, 837 

 838 

Dyon Bambacht, Lars Meijer, Stan van Moorsel & Casper Veenhuysen 839 

Kascontrolecommissie 2016-2017 840 

 841 

Ruben Meijerink zegt dat hij het op zich eens is met de punten van de kascontrolecommissie en dat 842 

bij de genoemde punten zijn verbeterpunten liggen. Hij zegt dat de wijzigingen die besproken zijn 843 

wat overdreven zijn en dat de ALV hem kan vertrouwen op het doorvoeren van de genoemde 844 

wijzigingen. Sommige dingen moeten nu eenmaal beter uitgelegd worden en daar gaat hij voor 845 

zorgen. Als laatst bedankt Ruben Meijerink de kascontrolecommissie voor haar kritische blik van het 846 

afgelopen jaar. 847 

Lars Meijer zegt dat volgens het wetboek de ALV kan constateren dat een onvolledig jaarverslag met 848 

niet juiste cijfers of een ontoereikende toelichting, niet voldoende is om voor te stemmen.  849 

Pol Muffels vraagt om welke posten het gaat in de brief van de kascontrolecommissie. 850 

Ruben Meijerink zegt dat dit de post printer en de crediteuren zijn. 851 

Casper Veenhuysen zegt dat het antwoord van Ruben Meijerink inderdaad geldt voor kleine 852 

wijzigingen. Echter de penningmeester heeft meer dan genoeg tijd gehad om de wijzigingen die 853 

genoemd zijn door te voeren, maar dat heeft hij niet meer gedaan. 854 

Ruben Meijerink zegt dat hij door de bomen het bos niet meer zag omdat hij er zo lang mee bezig is 855 

geweest. Hier is het fout gegaan maar hij zal alle beloofde wijzigingen aanpassen in het verslag. 856 

 857 

Ruud Walvius gaat over tot stemming van het Financieel Jaarverslag 2016-2017. 858 

 859 

Stemming Financieel Jaarverslag 2016-2017 860 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit. 861 

Luuk Scholman leest het quorum voor. 862 

 863 

Stemgerechtigden aanwezig: 32 864 

Stemgerechtigde machtigingen: 4  865 

Stemgerechtigden totaal: 36 866 

 867 

Voor: 7 868 

Tegen: 7 869 

Onthouding: 22 870 

 871 

Het financieel jaarverslag is niet aangenomen met 7 stemmen voor, 7 stemmen tegen en 22 872 

onthoudingen. 873 

 874 

Ruud Walvius schorst de vergadering voor 5 minuten om 23:39u. 875 

Hervatten  om 23:50 876 

 877 

Ruud Walvius draagt vanuit bestuur een nieuwe besloten stemming aan voor het financiële 878 

jaarverslag. 879 
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Jordi Uijens zegt dat dit niet kan omdat het afgewezen is. Hij stelt voor dat het nieuwe bestuur wordt 880 

ingehamerd en het oude bestuur niet wordt uitgehamerd. 881 

Ruud Walvius zegt dat de reden voor een besloten stemming is dat mensen anders zouden kunnen 882 

stemmen als dit besloten is. 883 

Stan van Moorsel is het eens met Jordi Uijens en zegt dat het bestuur het moet accepteren anders 884 

lijkt het op bepaalde Berlusconipraktijken. Iedereen komt vanavond voor de wissel en hij vraagt of de 885 

speeches gehouden kunnen worden en het verslag geparkeerd kan worden. Het aangepaste stuk 886 

komt er gegarandeerd doorheen. 887 

Ruud Walvius zegt dat wat nu gebeurd netjes is, maar dat de te volgen procedure door de ALV 888 

besloten wordt. 889 

Pol Muffels zegt dat het niet kan dat het bestuur een nieuwe stemming voorstelt, terwijl er al een 890 

legitieme stemming heeft plaatsgevonden over een stuk. Er is volgens hem een bevinding gedaan die 891 

het bestuur niet zint, waardoor het bestuur een nieuwe stemming wil aanvragen. Dit lijkt hem heel 892 

ondemocratisch. 893 

Ruud Walvius zegt dat dit zeker niet het geval is en hij betreurt het ten zeerste dat het zo 894 

overgekomen is. Hij geeft aan wat de insteek was waarom het bestuur een besloten stemming wilde 895 

houden.  896 

Ruud Walvius zegt dat er niet lang gebakkeleid moet worden en dat het plan van Jordi Uijens een 897 

mogelijkheid biedt. 898 

Luuk Scholman zegt het apart te vinden dat nota bene Stan van Moorsel voorstelt een besloten 899 

stemming te doen. De ALV beslist dus moet dit ook besproken worden. 900 

Ruud Walvius zegt dat er in het HR staat dat de ALV moet beslissen. 901 

Lars Meijer zegt dat dit volgens het HR helemaal klopt en dat er misschien getemd moet worden om 902 

een besloten stemming te houden, maar dat het HB en KB dan we voor kunnen stemmen wat voor 903 

hem de grootste reden is om het niet te doen. De ALV heeft gesproken. 904 

Ruud Walvius zegt dat er consensus bereikt moet worden conform het HR. 905 

Lars Meijer vraagt wat het tegenvoorstel is. 906 

Ruud Walvius zegt dat dit besproken moet worden omdat er anders een uur lang gediscussieerd gaat 907 

worden over de te volgen procedure. 908 

Thijmen Schoen vraagt of het mogelijk is dat het HB en KB niet meestemmen. 909 

Ruud Walvius zegt dat hij hierover in dubio is. 910 

Jordi Uijens zegt dat ieder lid stemrecht heeft op de ALV, aan de andere kant mag de ALV over de te 911 

volgen procedure beslissen. 912 

Stan van Moorsel zegt dat er te lang gehangen wordt in details. Het voorstel ligt er en hij vraagt of de 913 

ALV kan stemmen over het houden van een besloten stemming. 914 

Jordi Uijens zegt dat zijn voorstel nog steeds open staat. 915 

Ruud Walvius zegt dat hij niet weet of dit mogelijk is vanwege dubbele statutaire functies. Hij zegt 916 

dat er volledig decharge gegeven kan worden als men erop kan vertrouwen dat Ruben Meijerink 917 

aanpassingen doorvoert. 918 

Jordi Uijens zegt dat hij neigt naar dezelfde gedachte. 919 

Casper Veenhuysen zegt dat er dan geen enkele sanctie staat op het afkeuren van het verslag. 920 

Jordi Uijens zegt dat de enige sanctie die overblijft schorsing en royement is. Als het de volgende keer 921 

nog steeds niet voldoende is, zal Ruben Meijerink geschorst worden. 922 

Ruud Smits vraagt of deze mogelijkheid tegen het HR ingaat. 923 



22 

 

Tomas Jochoms zegt dat dit niet het geval is en dat er dan twee ALVs op één dag gehouden kunnen 924 

worden. 925 

Pol Muffels zegt dat er geen kwijting gegeven kan worden aan het HB als de stukken niet 926 

aangenomen zijn. Hij zegt dat er vanavond niet gewisseld kan worden en dat er na een klein vervolg 927 

er alsnog gewisseld kan worden. 928 

Ruud Walvius zegt dat de cobo van het KB niet gehouden kan worden als er niet gewissel wordt. 929 

Lars Meijer zegt dat het mogelijk is het KB te chargeren en het HB niet te dechargeren. Het KB wordt 930 

dan aangesteld als algemeen bestuurslid voor nu. 931 

Ruud Walvius zegt dat dit een goed idee is waarbij het HB geen decharge krijgt maar het KB wel 932 

gechargeerd wordt. Hierna zal een tweede ALV plaatsvinden waar de verbeterde stukken 933 

gepresenteerd zullen worden. 934 

Ruben Meijerink zegt dat het HB gechargeerd is als bestuur van academisch jaar 2016-2017 en dat 935 

het KB gechargeerd kan worden in functie als bestuur van academisch jaar 2017-2018. 936 

Ruud Walvius zegt dat dit de beste oplossing is en dat hij wil overgaan naar stemming. 937 

 938 

Stemming chargeren KB voor het academisch jaar 2017-2018. 939 

Ruud Walvius legt de stemprocedure uit. 940 

Luuk leest quorum voor. 941 

 942 

Stemgerechtigden aanwezig: 34 943 

Stemgerechtigde machtigingen: 4  944 

Stemgerechtigden totaal: 38 945 

 946 

Voor: 28  947 

Tegen: 1 948 

Onthouding: 9 949 

 950 

Het chargeren van het KB voor het academisch jaar 2017-2018 is aangenomen met 28 stemmen 951 

voor, 1 stem tegen en 9 onthoudingen. 952 

 953 

Bestuurswissel 954 

Voorafgaand aan de officiële wissel houden alle leden van het bestuur en het kandidaatsbestuur een 955 

verhaal voor hun opvolger dan wel voorganger. Hierbij worden er ook presentjes gegeven. Omwille 956 

van de tijd en de lengte van deze verhalen heeft de secretaris besloten om deze verhalen niet te 957 

notuleren. 958 

 959 

Ruud Walvius chargeert Kjelt Goutbeek in de functie van voorzitter van ismus van het academisch 960 

jaar 2017-2018. 961 

Kjelt Goutbeek chargeert Jelmer Bruurs in de functie van secretaris van ismus van het academisch 962 

jaar 2017-2018. 963 

Kjelt Goutbeek chargeert Marije Berga in de functie van penningmeester van ismus van het 964 

academisch jaar 2017-2018. 965 

Kjelt Goutbeek chargeert Irene Wilde in de functie van commissaris externe betrekkingen van het 966 

academisch jaar 2017-2018. 967 
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Kjelt Goutbeek chargeert Lynn Leeneman in de functie van commissaris interne betrekkingen van het 968 

academisch jaar 2017-2018. 969 

 970 

Kjelt Goutbeek schorst de vergadering om 01.11uur 971 

 972 

 973 

 974 

 975 

 976 

 977 

 978 

 979 

 980 

 981 

 982 

 983 

 984 

 985 

 986 

 987 

 988 

 989 

Notulen voortzetting 60ste Algemene Ledenvergadering d.d. 2 oktober 2017 990 

 991 

 992 

Aanwezig:  993 

Tomas Jochoms, Ruben Meijerink, Luuk Scholman, Jelmer Bruurs, Kjelt Goutbeek, Marije Berga, Lynn 994 

Leeneman, Irene Wilde, Bas Wijnsouw, Anton Stel, Bob Smits, Marten Porte, Lars Meijer, Jordi Uijens, 995 

Pol Muffels, Christiaan Boeren, Mike van Diemen, Ruud Smits, Jeroen Dols, Edwin Jans, Thijmen 996 

Schoen, Casper Veenhuysen, Luuk Mevis 997 

 998 

Machtigingen:  999 

Merel van ’t Leven machtigt Tim Jacobs 1000 

Jasper van Lemel machtigt Dominic Kok 1001 

Sara Kok machtigt Mike van Diemen 1002 

 

ismus 
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6500 HK Nijmegen 

kantoor: Thomas van Aquinostraat 5.0.03 
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telefoon: 024-3611659 
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Dyon Bambacht machtigt Lars Meijer 1003 

Yael van Drunen machtigt Christiaan Boeren 1004 

Tim Jacobs machtigt Pol Muffels 1005 

Jesper Schipper machtigt Anton Stel 1006 

Jules Mostard machtigt Edwin Jans 1007 

Dominic Kok machtigt Tomas Jochoms 1008 

Arthur Kampschuur machtigt Casper Veenhuysen 1009 

 1010 

Stemgerechtigden aanwezig: 23 1011 

Stemgerechtigde machtigingen: 8 1012 

Stemgerechtigden totaal: 31 1013 

 1014 

Agenda: 1015 

 1016 

1. Opening 1017 

2. Vaststellen agenda 1018 

3. Mededelingen 1019 

4. Bespreking Notulen 59ste ALV 1020 

5. Vaststellen Notulen 59ste ALV 1021 

6. Bespreking Jaarverslag 2016-2017 1022 

7. Stemming Jaarverslag 2016-2017 1023 

8. Bespreking Financieel Jaarverslag 2016-2017 1024 

9. Stemming Financieel Jaarverslag 2016-2017 1025 

10. Bestuurswissel 1026 

11. Verkiezing Kascontrolecommissie 1027 

12. W.V.T.T.K. 1028 

13. Rondvraag 1029 

14. Sluiting 1030 

 1031 

 1032 

Bij afwezigheid van de voorzitter, neemt de vicevoorzitter zijn/haar rol over. Luuk Scholman leidt de 1033 

voortzetting van de 60ste ALV. 1034 

 1035 

Luuk Scholman heropent de vergadering om 18.48 uur. 1036 

Ruben Meijerink neemt het quorum door. 1037 

Luuk Scholman geeft aan dat alleen de pagina’s van de notulen besproken zullen worden waar 1038 

opmerkingen over waren. 1039 

 1040 

Lars Meijer zegt dat het bestuur het had gesierd als de stukken eerder verzonden werden. 1041 

Tomas Jochoms zegt omdat het een schorsing bevat, zijn er geen nieuwe deadlines voor het sturen 1042 

van de nieuwe stukken. Het had het bestuur inderdaad gesierd, maar dit was helaas niet mogelijk. 1043 

Luuk Scholman stelt de nieuwe agenda vast. 1044 

 1045 

Luuk Scholman vertelt de mededelingen van de dag. 1046 
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Luuk Scholman heeft de mededeling dat er voor €100,- euro aan VVV bonnen zijn die gebruikt zullen 1047 

worden voor de naborrel van vanavond. 1048 

Luuk Scholman bespreekt de feitjes van de dag. 1049 

 1050 

Bespreking revisie Notulen 59ste ALV 1051 

Pol Muffels stelt voor de notulen per pagina te bespreken. 1052 

Luuk Scholman zegt dat dit zal gebeuren. 1053 

 1054 

Kaft 1055 

-   1056 

 1057 

Pagina 1 1058 

Jordi Uijens zegt dat het een goed idee is het nieuwe logo toe te voegen aan de notulen. 1059 

Tomas Jochoms zegt dat het de notulen zijn van vorige ALV en het dus nog geen logo behoeft van dit 1060 

collegejaar. Maar hij zal het aanpassen. 1061 

 1062 

Pagina 2 - 7 1063 

-   1064 

  1065 

Pagina 8 1066 

Lars Meijer zegt dat onderaan regel 352 staat dat het antwoord over de hostingkosten van Ruben 1067 

Meijerink nog moet worden toegevoegd. 1068 

Luuk Scholman zegt dat dit zal worden toegevoegd. 1069 

Pol Muffels zegt dat de toezegging omtrent het portret niet uitgevoerd is. 1070 

Luuk Scholman zegt dat hij nu geen antwoord heeft maar dat hij deze avond iets probeert te krijgen 1071 

van Ruud Walvius. 1072 

 1073 

Pagina 9 – 15 1074 

-   1075 

 1076 

Pagina 16 1077 

Lars Meijer zegt dat in regel 668 het antwoord van Kjelt Goutbeek ontbreekt. 1078 

Luuk Scholman zegt dat het toegevoegd gaat worden. 1079 

 1080 

Pagina 17 – 22 1081 

-   1082 

 1083 

Pagina 23 1084 

Lars Meijer vraagt of het aantal stemmen klopt met het aantal aanwezigen. 1085 

Luuk Scholman zegt dat dit klopt. 1086 

 1087 

Pagina 24 1088 

Christiaan Boeren zegt dat in regel 1062 zijn grote vriend Youri Klink genoemd wordt. Hij vindt dat 1089 

zijn opvolger bij zijn volledige naam Youri Klink genoemd mag worden. 1090 

 1091 
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Pagina 25 1092 

-  1093 

 1094 

Notulen in haar geheel 1095 

Lars Meijer zegt dat het fijn is dat uitgewerkt is, maar hij vindt het jammer dat er nog steeds twee 1096 

antwoorden missen en dat vindt hij slordig.  1097 

Tomas Jochoms zegt dat hij dit vervelend vindt en dat hij gaat kijken of hij de antwoorden nog kan 1098 

vinden. 1099 

 1100 

Stemming Notulen 1101 

De notulen worden per acclamatie aangenomen. 1102 

 1103 

Bespreking revisie Financieel Jaarverslag 2016-2017 1104 

Luuk Scholman geeft aan dat alleen de pagina’s van het Financieel Jaarverslag 2016-2017 besproken 1105 

zullen worden waar opmerkingen over waren. 1106 

 1107 

Kaft – Pagina 2 1108 

-   1109 

 1110 

Pagina 3 1111 

Christiaan Boeren vraagt uit interesse of er verschillende lettertypen gebruikt zijn. Hij vindt het 1112 

namelijk bloedmooi. 1113 

Ruben Meijerink zegt dat dit niet de bedoeling was maar dat hij het fijn vind dat het in de smaak valt. 1114 

 1115 

Pagina 4 – 9 1116 

-   1117 

 1118 

Pagina 10 1119 

Lars Meijer zegt dat er €30,- van donateurs is binnengekomen en dat er €40,- is begroot. Er is geen 1120 

toelichting te vinden en hij vraagt wat de reden hiervoor is. 1121 

Ruben Meijerink zegt dat dit niet gehaald is omdat er weinig animo was en het bestuur er misschien 1122 

te weinig aan gedaan heeft. 1123 

Pol Muffels vraagt of er überhaupt aan docenten gevraagd is of ze donateur willen worden. 1124 

Tomas Jochoms zegt dat donateursformuliers in de almanakken voor docenten toegevoegd zijn. 1125 

  1126 

Pagina 11 – 12 1127 

-   1128 

 1129 

Pagina 13 1130 

Lars Meijer zegt dat er meer uitbetaald is aan contributies dan is begroot. Dit ligt aan de SVM maar 1131 

hij vraagt waarom het niet staat in de toelichting dat dit bedrag verhoogd is. 1132 

Luuk Scholman zegt dat de totale kosten van de SVM bijna verdubbeld zijn. Dit gedeeld door vijf, 1133 

namelijk de vijf studieverenigingen, is nog steeds twee keer zo hoog als vorig jaar. 1134 

 1135 

Pagina 14 – 17 1136 
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-   1137 

 1138 

Financieel jaarverslag in haar geheel 1139 

-   1140 

 1141 

Luuk Scholman nodigt dat kascontrolecommmissie uit om haar brief voor te lezen. 1142 

Lars Meijer leest de brief voor. 1143 

 1144 

Geachte leden van de zestigste Algemene Leden Vergadering der Studievereniging ismus,  1145 

 1146 

 1147 

Middels deze brief wil de kascontrolecommissie u informeren over de financiën van de vereniging van 1148 

het afgelopen jaar. De commissie heeft op vrijdag 29 september jl. voor het laatst het jaarverslag 1149 

gecontroleerd.  1150 

 1151 

In onze brief van 18 september jl. hebben wij de volgende punten die ons opvielen aangaande de 1152 

boekhouding aangestipt:  Zo zijn er bij verschillende posten positieve resultaten behaald, zijn wij 1153 

teleurgesteld in het gevoerde debiteurenbeleid, waren er enkele betalingen waar facturen van 1154 

ontbraken waarvan wel aannemelijk is dat dit geld voor ismus doeleinden is gebruikt, heeft de 1155 

commissie onnodig vaak moeten controleren doordat de penningmeester vrij naïef en slordig gedrag 1156 

heeft vertoond en heeft de penningmeester enkele betwistbare besluiten genomen met als voorbeeld 1157 

het voorschieten van een vliegticket voor een docent aangaande de ismusreis.  1158 

 1159 

Daarnaast merkte de kascontrolecommissie op dat de cijfers in het financieel jaarverslag niet 1160 

overeenkwamen met de digitale boekhouding. Wij kunnen u mededelen dat dit nu wel correct is en 1161 

ook de toelichting in het financiële jaarverslag is verbeterd. 1162 

 1163 

De commissie keurt, met inachtneming van bovengenoemde zaken de boekhouding en het financieel 1164 

jaarverslag goed. De kascontrolecommissie geeft hierdoor de ALV het advies om voor het financieel 1165 

jaarverslag te stemmen. 1166 

 1167 

Ten slotte wil de kascontrolecommissie nogmaals het bestuur, en in het bijzonder de penningmeester, 1168 

de heer Meijerink, bedanken voor de werkzaamheden van het afgelopen jaar. Wij willen de 1169 

aankomende penningmeester, mevrouw Berga, succes wensen met haar werkzaamheden en hopen 1170 

dat zij met veel zorg en nauwkeurigheid de boekhouding van ismus voortzet.  1171 

 1172 

Met vriendelijke groeten, 1173 

 1174 

Dyon Bambacht, Lars Meijer, Stan van Moorsel & Casper Veenhuysen 1175 

Kascontrolecommissie 2016-2017 1176 

 1177 

Stemming Revisie Financieel Jaarverslag 2016 – 2017. 1178 

Luuk Scholman legt de stemprocedure uit. 1179 

Ruben Meijerink neemt het quorum door.  1180 

 1181 
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Stemgerechtigden aanwezig: 23 1182 

Stemgerechtigde machtigingen: 8 1183 

Stemgerechtigden totaal: 31 1184 

 1185 

Voor: 24  1186 

Tegen: 0 1187 

Onthouding: 7 1188 

 1189 

Dechargering XVIe bestuur der studievereniging ismus. 1190 

Kjelt Goutbeek dechargeert Nanne van Mil uit de functie van commissaris interne betrekkingen van 1191 

ismus van het academisch jaar 2016-2017. 1192 

Kjelt Goutbeek dechargeert Luuk Scholman uit de functie van commissaris externe betrekkingen van 1193 

ismus van het academisch jaar 2016-2017. 1194 

Kjelt Goutbeek dechargeert Ruben Meijerink uit de functie van penningmeester van ismus van het 1195 

academisch jaar 2016-2017. 1196 

Kjelt Goutbeek dechargeert Tomas Jochoms uit de functie van secretaris van ismus van het 1197 

academisch jaar 2016-2017. 1198 

Kjelt Goutbeek dechargeert Ruud Walvius uit de functie van voorzitter van ismus van het academisch 1199 

jaar 2016-2017. 1200 

 1201 

 1202 

 1203 

Verkiezing Kascontrolecommissie 1204 

Kjelt Goutbeek vraagt aan de ALV wie zich kandidaat wilt stellen voor de kascontrolecommissie. 1205 

Kjelt Goutbeek stelt voor aan de ALV een kasco van drie leden aan te stellen, dit wordt door de ALV 1206 

beaamt.  1207 

Kjelt Goutbeek nodigt Ruben Meijerink uit zichzelf te presenteren aan de ALV 1208 

Ruben Meijerink vertelt dat hij zich heeft ingezet al penningmeester waardoor hij ervaring heeft met 1209 

boekhouden en conscribo. Hij denkt dat hij vanuit daar goed kan controleren wat de penningmeester 1210 

doet. Hij heeft ook ideeën over hoe de kasco beter kan. O.a. op het gebied van communicatie tussen 1211 

kasco en penningmeester. Hij denkt dat hierdoor elkaar beter geholpen kan worden.   1212 

Bob Smits vraagt aan Ruben Meijerink hoe hij de sfeer wil verbeteren. Ruben Meijerink vertelt dat er 1213 

nu vooral eenzijdig kritiek is vanuit de kasco en dat hier meer overleg kan zijn. Ruben Meijerink stelt 1214 

dat het beter kan doormiddel van meer samenwerking. Jordi Uijens vraagt of het dan geen 1215 

penningmeester hulpcommissie zal worden. Ruben Meijerink stelt dat de penningmeester er niet bij 1216 

hoeft te zitten maar dat er wel meer hulp kan zijn. Edwin Jans vraagt of er naast het lijstje met 1217 

punten ook een gesprek moet komen. Ruben Meijerink stelt dat het meer over de manier van 1218 

communicatie gaat.  1219 

Kjelt Goutbeek nodigt Luuk Scholman uit zichzelf te presenteren aan de ALV 1220 

Luuk Scholman heeft gezien hoe lastig het is als penningmeester. Daarnaast heeft hij zelf als SVM 1221 

penningmeester goed inzicht gekregen in het werk van een penningmeester. Luuk Scholman wil zich 1222 

graag inzetten voor de vereniging door in de kasco plaats te nemen. Een rol meer op de achtergrond 1223 

waar het bestuur iets aan heeft. 1224 

Bob Smits vraagt aan Luuk Scholman hoe hij denkt over de ideeën van Ruben Meijerink. 1225 
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Luuk Scholman is niet van mening dat een kasco vijandig is. Hij denkt dat Ruben Meijerink bedoelde 1226 

dat er meer een overleg sfeer moet zijn. Luuk Scholman heeft daar verder geen echte mening over 1227 

maar is wel van mening dat de kasco wat meer tekst en uitleg kan geven bij hun kritieken. 1228 

Kjelt Goutbeek nodigt Jeroen Dols uit zichzelf te presenteren aan de ALV. 1229 

Jeroen Dols geeft toe dat hij weinig ervaring heeft met boekhouden, maar dat hij het graag wil leren. 1230 

Hij denkt dat hij hier een groot aandeel binnen ismus aan kan toevoegen. Jeroen Dols zegt dat hij niet 1231 

veel meer te vertellen heeft. 1232 

Christiaan Boeren vraagt of hij wat meer wil vertellen. 1233 

Jeroen Dols zegt dat hij maar tweedejaars is en dat hij openstaat om dingen te leren op deze manier. 1234 

Kjelt Goutbeek nodigt Jordi Uijens uit zichzelf te presenteren maar deze trekt zich terug. 1235 

Lars Meijer trekt zich ook terug.  1236 

Kjelt Goutbeek meldt dat dit betekent dat er drie leden overblijven. 1237 

Dit betekent dat de kascontrole zal bestaan uit: 1238 

Jeroen Dols 1239 

Ruben Meijerink 1240 

Luuk Scholman 1241 

 1242 

 1243 

 1244 

WVTTK 1245 

Casper Veenhuysen zegt dat in het Huishoudelijk Regelement onder artikel 9: Halfjaarlijkse Algemene 1246 

Ledenvergadering de Beleidsvergadering staat uitgelegd. Daarnaast is de uitleg voor de Halfjaarlijkse 1247 

volledig verdwenen. 1248 

Kjelt Goutbeek vraagt aan Jordi Uijens of hij hier meer van weet. 1249 

Jordi Uijens zegt dat hij dit niet heeft aangepast. 1250 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit zal worden aangepast. 1251 

 1252 

Rondvraag 1253 

Bas Wijnsouw bedankt de ALV voor de snelle ALV, het oude bestuur voor hun jaar en Kjelt Goutbeek 1254 

voor het resoluut uithameren. Ook vraagt hij of ze in het vervolg wel compleet kunnen zijn op een 1255 

wissel-ALV 1256 

Anton Stel heeft geen vragen. 1257 

Bob Smits sluit zich aan bij Bas Wijnsouw met het bedanken van het 16e bestuur. Hij wenst het 17e 1258 

bestuur veel succes en plezier. 1259 

Marten Porte sluit zich aan bij Bas Wijnsouw. 1260 

Lars Meijer bedankt het 16e bestuur en wenst het 17e veel plezier toe. Hij hoopt dat bij de Beleids-1261 

ALV veel nieuwe dingen naar voren komen, waaronder iets over de ledenadministratie. 1262 

Jordi Uijens bedankt de ALV voor de ALV en het 16e bestuur voor het afgelopen jaar. Hij bedankt 1263 

Ruben Meijerink en Tomas Jochoms voor het aanpassen voor hun stukken en Luuk Scholman voor 1264 

zijn goede voorzitterschap tijdens deze ALV. Hij wenst het 17e bestuur veel succes en plezier toe. 1265 

Pol Muffels sluit zich aan bij Jordi Uijens. Hij bedankt het 16e bestuur voor hun enthousiasme. Hij 1266 

wenst het 17e succes toe en spreekt zijn vertrouwen uit in het 17e. Hij verzoekt verder alle vrouwen 1267 

die niet aanwezig zijn om de volgende keer wel te komen. 1268 

Christiaan Boeren bedankt de ALV voor de ALV en wenst de kasco succes met hun werkzaamheden. 1269 

Hij bedankt het oud bestuur voor het afgelopen jaar. Hij bedankt Ruud Walvius in het speciaal met 1270 
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het observeren en creëren van watervallen. Hij wenst Irene Wilde succes met het alleen met mannen 1271 

in de kamer zitten en Marije Berga met de rekenmachine. Hij wenst Jelmer Bruurs succes met het 1272 

uitwerken van de notulen en in het bijzonder het woord Przewalskipaard. Hij bedankt Lynn voor de 1273 

evaluatie van vandaag en wenst Kjelt succes met in leven blijven. Hij vraagt ook de aandacht voor het 1274 

feit dat het bijna 1000 dagen terug is sedert het MVNP hardhandig de kop werd ingedrukt. 1275 

Mike van Diemen bedankt de ALV omdat hij wél iets te melden heeft. 1276 

Ruud Smits bedankt de ALV en het 16e en wenst het 17e succes. Hij bedankt de kasco voor hun inzet. 1277 

Jeroen Dols bedankt de ALV en het 16e bestuur. Hij wenst het 17e succes en vraagt aan Kjelt 1278 

Goutbeek wanneer hij zijn haar bruin verft. Hij vraagt aan Marije Berga of ze voor een Friese ALV en 1279 

onafhankelijkheid is en bedankt daarnaast de ALV voor zijn aanstelling als lid van de kasco. Hij wil 1280 

Marten Porte niet bedanken en de rest wel een fijne avond wensen. 1281 

Edwin Jans bedankt de ALV voor hun deskundige blik over de revisiestukken en bedankt het 16e voor 1282 

hun jaar. Hij wenst het 17e succes en plezier toe en vraagt aan Kjelt Goutbeek of zijn haarkleuren 1283 

rood, groen en zwart worden. 1284 

Thijmen Schoen bedankt de ALV en het 16e en wenst het 17e succes.  1285 

Hij vraagt wanneer de muur komt tussen ons en de Antropologen.  1286 

Casper Veenhuysen bedankt de compacte ALV. Casper zegt dat hij deze ALV met alleen mannen wel 1287 

prettig vond en wil Ruben Meijerink bedanken voor het aanhoren van het gezeik. Hij wenst het 17e 1288 

succes. 1289 

Luuk Mevis sluit zich aan bij alle succeswensen en bedanken en wenst de kasco succes. 1290 

Hij wenst daarnaast Ruud Walvius en Nanne van Mil plezier en bedankt de ALV voor de meest 1291 

efficiënte ALV sinds tijden. 1292 

Tomas Jochoms bedankt de ALV voor deze en de afgelopen zes ALV’s. Hij bedankt zijn bestuur voor 1293 

het afgelopen jaar en wenst Jelmer Bruurs succes met het uitwerken van de notulen. Hij vraagt aan 1294 

Kjelt Goutbeek wanneer zijn Ellen DeGeneres imitatie zal stoppen en wenst het 17e succes. 1295 

Luuk Scholman bedankt de ALV en wenst het 17e en Irene Wilde in het speciaal succes. Hij hoopt dat 1296 

het samen met zijn mede verkozen kasco leden mooi wordt. Hij vraagt aan Lars Meijer of hij zo nu en 1297 

dan nog mee kan kijken. Hij vraagt aan Kjelt Goutbeek en Lynn Leeneman of ze op de goede plek 1298 

willen gaan zitten de volgende keer. 1299 

Ruben Meijerink bedankt de ALV voor de korte ALV en bedankt zijn bestuursgenoten voor het 1300 

afgelopen jaar. Hij wenst het nieuwe bestuur succes en vraagt aan Irene Wilde waar de 1301 

tandenborstel is. Hij vraagt aan Marije Berga wanneer ze naar het casino zullen gaan en aan Kjelt 1302 

Goutbeek hoe het met zijn hoofd gaat. 1303 

Irene Wilde bedankt de ALV voor haar aanwezigheid en bedankt het 16e, in het speciaal Luuk 1304 

Scholman. Ze nodigt de ALV uit voor het drinken van bier. Ze zegt dat ze haar goede schoenen is 1305 

vergeten en haar tandenborstel ligt in het Kronenburger Park. 1306 

Lynn bedankt de ALV voor haar inbreng en aanwezigheid. Ze bedankt het 16e en hoop op een goed 1307 

en mooi jaar. 1308 

Marije Berga bedankt de ALV en bedankt het 16e voor haar inzet. Ze feliciteert de leden van de kasco 1309 

met hun aanstelling en spreekt de hoop uit een leuk bestuursjaar tegemoet te gaan. Ze zegt niet voor 1310 

een Friese onafhankelijkheid te zijn omdat ze nu al lang genoeg moet reizen en dit met een 1311 

grenscontrole niet beter zal worden. Marije Berga zegt tegen Ruben Meijerink dat ze zaterdagavond 1312 

tijd heeft om naar het casino te gaan. 1313 

 1314 
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Jelmer Bruurs bedankt de ALV voor haar aanwezigheid en dat het snel is gegaan. Hij bedankt zijn 1315 

voorgangers, in het bijzonder Tomas Jochoms. Hij vraagt aan Christiaan Boeren om zijn vragen door 1316 

te sturen en hij spreekt de hoop uit mooie avond te beleven. 1317 

Kjelt Goutbeek zegt dat dit allemaal mag. Hij bedankt iedereen die het 17e succes wenste. Hij zegt dat 1318 

hij zijn best gaat doen om in leven te blijven. Hij zegt tegen Jeroen Dols dat bruin verven wel een 1319 

optie is. Hij zegt tegen Edwin Jans dat rood zwart groen geen optie is i.v.m. het koppen van stijgers. 1320 

Hij zegt tegen Thijmen Schoen dat hij met haarkleurverf gaat proberen een muur te bouwen. Hij zegt 1321 

dat hij probeert door de baard Ellen Degeneres minder te imiteren. Hij zegt tegen Luuk Scholman dat 1322 

hij op de goede plek zal gaan zitten. Hij zegt tegen Ruben Meijerink dat hij al dik een week geen last 1323 

meer heeft van de hechtingen en dat deze er woensdag uit gehaald zullen worden. 1324 

 1325 

Sluiting 1326 

 1327 

Kjelt Goutbeek sluit de vergadering om 19:42 1328 

 1329 

 1330 

 1331 

 1332 

 1333 

 1334 


